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                     Reference:  ____________________ 

平板電腦/Tablet 
牌子/ Brand Microsoft 

型號/ Model  Surface Pro 9 第 12 代 Intel® Core™ i5 / 256GB / 16GB RAM 

原產地/ Place of manufacture 不詳 

NA 

主要功能/ Key features • 輕量型，重量為 879 公克 (1.94 磅) 起 1。攜帶可取代筆記型電腦的平板電腦 

• 13 吋 PixelSense™ 觸控螢幕 

• 使用 Surface 超薄手寫筆 2 簽名、素描或瀏覽，而且可安全地存放在 Surface 

Pro Signature Keyboard2中並以無線方式充電。 

• 配備 Intel® 第 12 代的 Surface Pro 9 具有長達 15.5 小時的電池續航力 3 

• Intel® Evo™ 第 12 代處理器，帶來速度超快的效能 

 
[1] 重量不包括 Surface Pro Signature Keyboard 和 Surface 超薄手寫筆 2 (需另行購

買)。 

 
[2] 充電器、軟件、配件和裝置需另行購買。供應情況會依市場而有所不同。Surface 

超薄手寫筆 2 並未隨附充電器。Surface 超薄手寫筆 2 可以使用 Surface 超薄手寫

筆充電器。全部皆需另行購買。 

 
[3] Surface Pro 9 電池續航力 

根據一般 Surface 裝置使用方式，長達 15.5 小時的電池續航力。Microsoft 於 2022 

年 8 月進行的測試，採用預製的軟件和預製的第 12 代 Intel® Core™ i5、256GB、

8GB RAM 裝置。測試包括完整電池電力排放，並且混合使用時間和現代待機時間。

使用時間包括 (1) 開啟多個索引標籤存取 8 個熱門網站所進行的網絡瀏覽測試、(2) 

利用 Microsoft Word、PowerPoint、Excel、OneNote 和 Outlook 的生產力測試，以

及 (3) 使用中的裝置存在閒置應用程式的時間。除了螢幕亮度設定為 150 nits 且停

用自動亮度和自動調整色彩以外，所有設定均為預設值。Wi-Fi 已連線至網絡。以 

Windows 版本 11.0.22621 (21H2) 進行測試。電池續航力會依設定、使用方式和其他

因素而有明顯差異。 

 

• Lightweight starting at 879 g (1.94 lbs) 1 .Carry the tablet that can replace your laptop 

• Virtually edge-to-edge 13” PixelSense™ touchscreen designed for pen2 and Windows 
11 

• Sign, sketch or navigate with Surface Slim Pen 2, securely stored and charging wire-

lessly in Surface Pro Signature Keyboard2 

• Surface Pro 9 with Intel® 12th Gen has up to 15.5 hours of battery life3 

• Intel® Evo™ 12th Gen processor, delivers blazing fast performance 
 
[1] Weight not including Surface Pro Signature Keyboard and Surface Slim Pen 2 (sold sep-
arately). 
 
[2] Chargers, software, accessories and devices sold separately. Availability may vary by 
market. Surface Slim Pen 2 does not come with a charger. Surface Slim Pen 2 can charge 
with Surface Slim Pen Charger. All are sold separately. 
 
[3] Surface Pro 9 : 
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Up to 15.5 hours of battery life based on typical Surface device usage.Testing conducted by 
Microsoft in August 2022 using preproduction software and preproduction Intel®12th Gen 
Core™ i5, 256GB, 8GB RAM device.Testing consisted of full battery discharge with a mix-
ture of active use and modern standby.The active use portion consists of (1) a web brows-
ing test accessing eight popular websites over multiple open tabs,(2) a productivity test 
utilizing Microsoft Word, PowerPoint, Excel, OneNote and Outlook, and (3) a portion of 
time with the device in use with idle applications.All settings were default except screen 
brightness was set to 150 nits with Auto-Brightness and Adaptive Color disabled.Wi-Fi was 
connected to a network.Tested with Windows Version 11.0.22621 (21H2).Battery life var-
ies significantly with settings, usage and other factors. 

配套/ Packaging List  • 電源供應器 

• 快速入門手冊 

• 安全與擔保文件 

 

• Power Supply 

• Quick Start Guide 

• Safety and warranty documents 

產品價格/ Price 請參照銷售備忘錄/發票 

Per Sales Memo/Invoice 

附加費/ Additional Delivery Charge 指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 

Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island) 

保修人身份/ Identity of repair service pro-

vider 

Microsoft Hong Kong Limited 

保修地址/ Repair service address 請致電 3002 3256聯絡Microsoft Hong Kong Limited 服務中心登記產品資料並作進一

步安排。 

Please contact Microsoft Hong Kong Limited at 3002 3256 to register product information 
for further arrangement.  
 
當Microsoft Hong Kong Limited 收到退貨後會檢查貨品，若貨品符合換貨的要求，將

會安排換貨，需時 1-2星期。 

When Microsoft Hong Kong Limited receives your item and finds it eligible for a return, it 
will ship you a replacement in 1 - 2 weeks. 

換貨政策/ Exchange policy 你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請

參閱銷售單之條款及細則。 

You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo 
by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions 
on the Sales Memo for details. 

保修期 

Warranty period 

一年有限硬件保養 

One year limited hardware warranty 

客戶必須保存及出示以下物件方能進行維修保養: 

Customer must keep and present below supporting for maintenance: 

1. 印有銷售店舖名稱之購買收據正本/ Original copy of the sales memo 

 

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料 
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The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier 
 

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司 

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 

http://hkcsl.com 

http://hkcsl.com/

